

家訊 – November 30, 2025

歡迎

歡迎來到教會的每一位; 願這主愛的大家庭, 也成為您屬靈的家。

今天崇拜

讀經: 約翰福音 14:1-7
信息: 耶穌基督系列 (8) 道路真理生命
回應詩歌: #56 主是道路真理生命

十一月禱告指南:感恩与忠心

第四週 (11/26-12/2):在感恩与等候中忠心

²³ 也要堅守我們所承認的指望, 不致搖動, 因為那應許我們的是信實的。
³⁶ ... 你們行完了神的旨意, 就可以得著所應許的。

希伯來書 10:23, 36

本週團契聚會時間

12/3: 週三禱告會 7:30PM
12/4: 週四姐妹會 10AM
12/5: 週五學生學者職青/葡萄園 7:30PM
12/6: 運動之夜CCA Gym 7-9:30PM

下週主日 (12/7 @ 9:30AM)

講員: 李牧師
主席: 黃裕龍
招待: 周彥君, 張乃祺

家訊

1. **聖誕佈置:** 星期五(12/5) 團契聚會結束後要裝飾教會, 歡迎大家來幫忙。
2. **運動之夜:** 星期六 (12/6) 晚上在CCA體育館。地址: 39 Academy St, Williamsville, NY 14221。請注意: 7-7:30 專為兒童和青少年開放。成人 7:30-9:30PM。
3. **12/7 會員大會議題:** 1) 2026 教會主題 - 從這代到那代。2) 2026 年新的執委會候選人: 鄭美霞, 黃怒濤, 洪志剛, Geem Oo, Darryl Dilliot and Edwin Yau. 3) 2025 年預算 (本週可供審查)。
4. **兒童手工薑餅屋活動:** 12/19 晚上6:30在教會舉行薑餅屋活動。邀請所有有孩子 (12年級及以下) 的家庭參加。詳情請看海報, 並請大家掃碼報名, 好讓我們準備晚餐。

Weekly Meetings

Wed 12/3 - Prayer meeting 7:30PM
Fri 12/5 - Adult and Youth Fellowship 7:30PM
Sat 12/6 - Sports night CCA Gym 7-9:30PM
Sun 12/7 - Separate Service 9:30AM
Adult and Youth Sunday School 11:15AM

Sermon

Headship and Submission
Ephesians 5: 22-33

Weekly Announcements

- We will be putting up Christmas decorations for church on 12/5 after fellowship, welcome to participate.
- Sports night this Saturday 12/6 at Christian Central Academy. 7-7:30PM for children, 7:30PM-9:30PM for adult.
- 12/7 Congregational Meeting items:
1.) 2026 church theme - 'From Generation to Generation'. 2.) New council members for 2026, nominees are: May Chang, Tom Huang, Tim Hung, Geem Oo, Darryl Dilliot, and Edwin Yau. 3.) 2026 budget (will be available for review next week).
- We will have our annual ginger bread house Christmas party at church on 12/19 at 6:30PM. Please scan the QR code on the flyer to register.

Next Sunday 12/7

(Separate Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Porty
Chairperson: Eric Wu
Ushers: Geem Oo, Ray Lew

Mail Offerings to:
PO Box 1003 Williamsville, NY 14231
Give Online: @Tithe.ly

BCCC Family News - November 30, 2025

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together. Stay connected to BCCC with the Church Center App. Available in the app store and Google play store

 church center

November Prayer Guide: Thanksgiving and Faithfulness

Week 11/26 - 12/2: Faithfulness in Thanksgiving and Waiting

²³ Let us hold fast the confession of our hope without wavering, for he who promised is faithful ... ³⁶ ... when you have done the will of God you may receive what is promised.

Hebrew 10:23, 36